
                

 

Magdalena Gałkiewicz 

Radna Rady Miejskiej w Łodzi 

Łódź, 23 sierpnia 2024 roku 

                  
Hanna Zdanowska 

Prezydent Miasta Łodzi 
 

 

INTERPELACJA 
w sprawie pilotażowego programu oszczędzania energii 

Szanowna Pani Prezydent, 

 

W związku z zapytaniem mieszkańców ul Grabieńskiej uprzejmie proszę o informacje dotyczące programu pilotażowego oszczędzania 

energii wdrożonego na tej ulicy. 

1. Jakie dokładnie są założenia programu oraz spodziewane oszczędności 

2. W jakich dokładnie lokalizacjach program pilotażowy jest przeprowadzany? 

3. W jakim okresie jest prowadzony pilotaż? 

4. Jaki będą mierzone rezultaty programu pilotażowego? 

 

Z wyrazami szacunku, 

Magdalena Gałkiewicz 

 

 

 

 

 

 

       

  




